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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Az NFA miért él vissza az ideiglenes hasznosítással? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Nemzeti Földalapkezelő Szervezet egyes földterületek esetében már harmadszorra
köti meg az egy évre szóló ideiglenes hasznosítási szerződést . Kérdezem Tisztelt Miniszter
Urat, hogy miért tűri a kormány, hogy kiskapuk kihasználásával az állami földek
tőkéstársaságok kezén maradjanak, ahelyett hogy a helyben él ő családi gazdálkodókat
segítenék?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. május 7 .
Tisztelettel :
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Jobbik
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